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Generalforsamling i Biersted Folkedanserforening 

torsdag d. 10. oktober 2024 kl.18.00 på  

Biersted Aktivitetscenter. 

 
Inden generalforsamlingen serveres der:  

- Gule ærter med tilbehør, hertil 1 snaps og 1 øl eller vand 

- Pris pr person 100 Kr. 

- Husk selv at medbringe service, bestik og kaffe mm. 

Tilmelding/betaling senest d. 3. oktober 2024 til Lone, konto nr. 9070 1633340230, tlf.: 98235111 

Dagsorden: 

1. Valg af stemmetællere. 

 

2. Valg af dirigent. 

 

3. Bestyrelsens beretning. 

 

4. Fremlæggelse af regnskab. 

 

5. Indkomne forslag. Skal være bestyrelsen i hænde senest d. 3. oktober 2024. 

 

6. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. På valg er Lone Andersen (villig til genvalg?) og Bjerno 

Gregersen (ønsker ikke genvalg). 

 

7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. På valg er Ove Eriksen og Eskild Eskildsen. 

 

8. Valg af 2 revisorer (på valg er Eskild Eskildsen og Mitzi Svendsen) og valg af 1 

revisorsuppleant (på valg er Rise Ørtoft). 

 

9. Valg af fanebærer (på valg er Bjerno Gregersen), fanevagt (på valg er Jens Anton Nielsen) og 

suppleant (på valg er Villy Frederiksen). 

 

10. Fremlæggelse af flg. punkter til orientering/drøftelse: 

a. Til orientering. Alle former for gaver ophører. 

b. Til orientering. Afslutningsfesten afholdes fremover på en danseaften.  

c. Til orientering. Bestyrelsen har besluttet at gæster er velkomne til afslutningsfest og 

julefrokost mhp. at kunne tiltrække nye dansere. Dette vil dog ikke ændre på at det 

er folkedans vi danser disse aftener. Hvad mener medlemmerne om dette? 
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d. Til orientering. Bestyrelsen har vurderet at enlige medlemmer ikke er aktuelt, men 

hvordan forholder medlemmerne sig til dette? 

e. Til orientering. Kontingent er fastsat til 700 kr. i 2024/2025. Hvad holdning har 

medlemmerne til kontingent fremover? 

f. Skal vi have et opvisningshold på min. 6 par?  

g. Skal sommerfesten indeholde dans? Eller skal vi finde på noget helt andet? 

h. Hvordan synes medlemmerne det går med dansen når vi ikke har en spillemand, 

eller skal vi undersøge muligheden for at finde en spillemand til næste sæson? 

i. Er der nogen der har lyst til at overtage opgaven med at ajourføre og vedligeholde 

vores hjemmeside og facebookside? 

 

11. Eventuelt. 

 


